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JEGYZŐKÖNYV 

 

Időpont: 

2024. december 18. 18:00 

 

Helyszín: 

Microsoft Teams 

Előzetesen kiküldött napirend: 

 

1. Döntés az ELTE HÖK Kabinet tagjainak beszámolóiról  

2. Egyebek 

Napirend: 

 

1. Döntés az ELTE HÖK Kabinet tagjainak beszámolóiról  

2. Egyebek 

 

Domboróczky Balázs 18 óra 13 perckor megnyitja az ülést. 

 

 

Jegyzőkönyvvezető választása 

Domboróczky Balázs felkéri Bárkányi Esztert az ülés jegyzőkönyvének vezetésére. Eszter 

elfogadja a felkérést. 

A Küldöttgyűlés Bárkányi Eszter személyét, mint jegyzőkönyvvezető egyhangú szimpátia szavazással elfogadja. 
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Domboróczky Balázs kérdésére az Ellenőrző Bizottság (továbbiakban: EB) nevében Bekó 

Donát megállapítja, hogy az ülés szabályosan lett összehívva, és az előterjesztés kiküldése is szintén 

az előírásoknak megfelelően történt.  

 

Ezek után Bekó Donát EB tag megállapítja, hogy az ülés 36 mandátummal jelen lévő fővel határozatképes. 

 

Gombás András elmondja, hogy Mig András itt van a hívásba és kezdeményezni szeretné, hogy 

tanácskozási jogot szavazzanak neki. 

Mig András tanácskozási jogát 30 igen, 1 nem, 3 tartózkodás mellett a Küldöttgyűlés elfogadja. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy ezzel kapcsolatban szeretett volna felszólalni, de ha 

szeretné szólaljon fel először Mig András. 

Mig András elmondja, hogy nyugodtan kezdje a felszólalást. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy csak annyit szeretett volna a napirend előtt, hogy láthatták 

Mig András lemondását és ezekután igyekszik így egyedül helytállni és megtenni mindent azért, 

hogy ebből a hallgatók és a Küldöttgyűlési tagok a lehető legkevesebbet érzékeljenek. Váratlanul 

érte a lemondás, de már egyeztet ennek megoldásán. Szeretne kérni egy kis időt átgondolni, hogy 

mi lenne a legjobb megoldás erre a helyzetre. 

Mig András elmondja, hogy egy rövid felszólalással készült mert el szeretné mondani miért jutott 

erre a döntésre. Szeretné kérni, hogy az Alapszabály szerint a következő felszólalása legyen szöveg 

szerűén a jegyzőkönyvben. Tisztelt Küldöttgyűlés! Elsőkörben szeretném megköszönni nektek az 

elmúlt évek közös munkáját, csodálatos embereket ismertem meg ezalatt az időszak alatt. Úgy 

gondolom, hogy helyén való lenne, ha pár szóban megindokolnám, miért mondtam le a 

közelmúltban az ELTE HÖK elnökhelyettesi tisztségről. Valószínűleg mindenki tudja, hogy az 

Önkormányzatról egészen más koncepcióval és elképzeléssel adtam be a pályázatomat, mint Elnök 

Úr. Reménykedtem benne, hogy a ciklus előrehaladtával tudunk közös nevezőt találni, sajnos az 

elmúlt négy és fél hónapban ez nem csak hogy cáfolatot nyert, tovább mélyültek az ellentétek. 

Kitűnt, hogy a részönkormányzatok és az EHÖK kapcsolatáról teljesen más elképzelést vallunk, 

míg én azt gondolom, hogy az Önkormányzat működésének feltétele, hogy Egyetemi szinten 

elsősorban a részönkormányzatoktól érkező igényeket felkaroljuk, addig Elnök Úr úgy vélekedik 
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erről, hogy a tapasztalatai és tárgyalási helyzeteknek megfelelően az EHÖK elnökének kell 

útmutatást adnia a részönkormányzatoknak, akik ez alapján működnek és alakítják stratégiájukat. 

Erre egy példát szeretnék kiemelni, aminek a felszínét az elnökök is láthattak a hétvégén. A múlt 

heti Elnökségi ülésen több témát is érintettünk, ezek közül a pedagógusképzést és a gólyatábort 

emelném most ki. Elnök Úr kért engem, hogy küldjek ki egy ötletelési felületet az elnököknek a 

pedagógusképzésre vonatkozó állásfoglalásunkról. Sajnálatos módon rosszul értettem, és azt 

hittem, hogy a gólyatáborról való koncepcióalkotásról van szó, így ahhoz küldtem ki az e-mailt. 

Elnök Úr jelezte, hogy nem ez volt a kérése, mire felajánlottam, hogy pontosítok, de ha már 

kiküldtem a gólyatábor kapcsán, akkor kint hagyom, mert nem árt, ha elkezdik a HÖK-ök 

összegyűjteni, hogy mit szeretnének, és ha látják, hogy máshol milyen igények vannak, legalább 

tudnak abból építkezni. Erre Elnök Úr a következőt válaszolta, idézem: „Hát szerintem egy kicsit 

árt, mert egymásnak feszülés lesz, ha látják, hogy mások az elképzelések.” Elfogadhatatlannak 

tartom azt a gondolatot, hogy egy demokratikus rendszerben, ahol a cél az, hogy mindenki számára 

megfelelő megoldást találjunk az egyes ügyekre a vezetői hozzáállás az legyen, hogy az 

Önkormányzatok ne osszák meg az igényeiket, vagy azok ne legyenek figyelembe véve. Ez most 

egy példa, azonban lemondási szándékom már ez előtt megfogalmazódott több hasonló ügy miatt. 

Úgy gondolom viszont, hogy nem ez a célja a mostani felszólalásomnak. Ha kéri valaki, erről a 

részletes listát elküldöm neki. 

Feltettem magamban a kérdést, mi volt, amit én elnökhelyettesként hozzátudtam és a továbbiakban 

hozzá tudnék adni az Önkormányzat működéséhez? Két fő csoportra tudtam a tevékenységemet 

bontani. Az első, a rám bízott feladatok ellátása. 

Amennyiben olvasták a beszámolómat, láthatták, hogy konkrét projekt vezetéssel stratégiai 

feladatokkal nem bíztak meg, elsősorban működés támogatói feladataim voltak. A második csoport 

az informális tanácsadás, eseti jellegű segítség nyújtás. Úgy gondolom, hogy ezek elvégzésére nem 

szükséges elnökhelyettesi pozíciót betöltenem, és a továbbiakban is keressenek bizalommal hasonló 

ügyekben, legyen részönkormányzati vagy kabineti ügy. 

Egy valamit szeretnék elkerülni, és erre szeretném kérni a tisztelt Küldöttgyűlést is. A lemondásom 

ne okozza az Önkormányzatban a feszültségek újbóli elharapózását. Legyen a lemondásom egy jel 

arra, hogy vannak problémák, és ezekről beszélni kell. Lesznek nézet- és érdekellentétek is, azonban 

a cél közös, a hallgatók hatékony képviselete, aminek alapja – ahogy előbb is említettem – az 

Önkormányzati ügyekről való párbeszéd. 
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Domboróczky Balázs elmondja, hogy szeretne rá reagálni pár szóban, sajnálja, hogy ez ilyen 

módon történik. Elmondja, hogy amikor elkezdtek együtt dolgozni nagyon mások voltak az 

elképzeléseik. Viszont soha nem állt egyik Kabinet tag elveinek az útjába sem, az volt a kezdeti 

megbeszélések célja, hogy megtalálják a közös pontokat, amelyekkel együtt tudnak dolgozni. Meg 

szerette volna ismerni azokat az elképzeléseket, amelyeket a Küldöttgyűlés egyébként elfogadott és 

támogatott. Nem gondolja, hogy bármelyik programpontja, elképzelése útjába állt volna valamikor 

is Mig Andrásnak, hiszen a visszajelzés rendszerre, a szolgáltatásfejlesztésen belül mentális 

egészségre is 15 napja kezdeményeztek megbeszélést. Nagyon sötét korszaknak írta le Mig András 

az elmúlt hónapokat, viszont ő ezt úgy látta, hogy működhet is az elkövetkezendő időszakban, ezért 

is érte váratlanul. Elmondja, hogy sokat elmond az is, hogy neki egy e-mail formájában kellett 

értesülnie a lemondásról, mikor ő az ellenkezőjét tette volna és szólt volna, ha ilyen döntést hoz. 

Hiszen, amikor valaki elvállal egy ilyen tisztséget és felelősséget, az ELTE-n, Magyarország 

legnagyobb egyetemének hallgatói érdekképviseletében, a Hallgatói Önkormányzat 

elnökhelyetteseként nem mondhat le azonnali hatállyal mindenféle indoklás nélkül, függetlenül 

attól, hogy ezt az Alapszabály megengedi. Úgy gondolja, hogy ez nemcsak neki bántó és nem méltó 

az egész szervezethez, és magához sem. Az, hogy a személyes Messenger-beszélgetéseiket szeretné 

felolvasni, és kéri, hogy ez szó szerint kerüljön be a jegyzőkönyvbe, ez szerinte övön aluli. Ezt a 

beszélgetést úgy folytatták le, mint elnök és elnökhelyettes, egy bizalmi kapcsolat részeként, amely 

a hónapok alatt alakult ki. Ő ezt úgy gondolja most is, amit leírt neki Messengeren, hogy a 

gólyatábor kérdése egy központi kérdés, kell vele foglalkozni, és ez az egyik legnagyobb súrlódási 

pont ebben a szervezetben. Nem feltétlenül jó, ha ezt Word dokumentum formájában beszélik 

meg, mert nem volt alkalmuk kellően még megismerni egymást, hogy ebből valós következtetéseket 

tudjanak levonni. Tehát sokkal célszerűbb szerinte ezt személyesen megbeszélni és itt megvitatni, 

ahol tudnak egymás álláspontjára reagálni, meg megérteni egymást. Még egyszer sajnálja, hogy 

ennek így kell történnie és hogy az összes felelősséget rá akarja hárítani, amikor ebben szerinte 

közösen voltak benne. Ez nem feltétlenül csak az ő felelőssége, hogy ez jól működjön. A 

problémákat, projekteket mondhatta volna, egyébként a projekteket Glück Krisztinával vitték 

közösen, úgy tudta, hogy közösen ültek le mindenkivel, közösen beszélgettek velük a 

folyamatkövetés szempontjából. Egyébként a szolgáltatásfejlesztés is éppen egy olyan dolog volt, 

amit kifejezetten nem írt külön a programjába, hanem Mig András szerette volna, hogy 

megvalósuljon és ezért foglalkoztak vele. 
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Mig András elmondja, hogy teljesen egyetért azzal, hogy nem most kellene ebbe jobban, 

mélyebben belemenni, hiszen a Küldöttgyűlésnek más fontos feladatai is vannak 1-2 minimális 

pontra reagálna itt. Az első, amit kiemelne, hogy mondta Domboróczky Balázs, hogy jó lett volna 

ha nem egy e-mailből értesül, itt sajnos több ízben volt olyan, hogy ő mint elnökhelyettes nem is, 

hogy e-mailből, hanem másoktól tudta meg őt érintő ügyeket. Például a múlt héten azt, hogy egy 

bizottsági delegálásról újra kell szavazni, mivel az érvénytelen lett, erről egy kari elnöktől szerzett 

tudomást és több ilyen is volt. Nem az a célja, hogy most bármit felbujtson, hanem szeretné kérni, 

hogy a következőkben az Önkormányzat gondolja át, milyen problémák merültek fel a 

szervezetben az elmúlt fél évben. Ezekről beszélgessenek, kezdeményezzenek párbeszédet, és ne 

feltétlenül várják meg, hogy ezt majd valaki más tegye meg. Szerinte, amit szeretett volna, azt 

elmondhatta. Köszöni szépen a Tisztelt Elnök Úrnak, hogy elmondta a visszajelzéseit. Nyitott arra, 

hogy bármikor, bárkivel személyes beszélgetést folytasson. 

 

Előzetesen kiküldött napirend elfogadása 

 

Domboróczky Balázs szóban ismerteti az előre kiküldött napirend pontjait.  

A Küldöttgyűlés részéről módosító javaslat nem érkezik. 

 

A Küldöttgyűlés a napirendet elfogadja 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 

 

1. Az ELTE HÖK tagjainak beszámolói 

Domboróczky Balázs, elnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta részt vett a 

kötelező egyetemi, testületi, bizottsági üléseken és megbeszéléseken, illetve tegnap tartottak egy 

Kabinet karácsonyt. A vártnál is jobb kapcsolódási pontot jelentett a Kabinet számára, és talán egy 

olyan fordulópont lehet ebben a működésben, amely megalapozza az elkövetkezendő fél év sikeres 

munkáját. Reméli, hogy a többiek is így látják. Illetve ma egyeztetett több részönkormányzati 

elnökkel, ahogyan azt az elején említette, és kérdezi, hogy van-e kérdés. 
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Gombás András elmondja, hogy neki két felszólalása is lenne, az egyik, mivel inkább ügyrendi 

jellegű, és már az előző küldöttgyűlésen is szóba hozta. Szerinte a beszámolók kérdésében a titkos 

szavazás sokkal adekvátabb véleménynyilvánítási forma lenne, különösen így a Teams-en, ahol csak 

néhány kéz látható. Emellett egyetért azzal, ami korábban elhangzott, hogy fontos a Küldöttgyűlés 

nyilvánossága előtt megfogalmazni a visszajelzéseket, és nem csupán véletlenszerű, személyes 

alapon szavazni. Ugyanakkor most is szeretné felvetni a Tisztelt Küldöttgyűlés számára a titkos 

szavazás lehetőségét. Kérné, hogy ha lehetséges, akkor erről hozzanak döntést. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a legutóbbi ülésen nem támogatta a Küldöttgyűlés.  

Megérkeztek az ÁJK Küldöttgyűlési tagjai is, így Bekó Donát EB tag megállapítja, hogy az ülés 40 

mandátummal folytatódik. 

ELTE HÖK Kabinet tagjainak beszámolóiról való nyílt szavazás módosítási javaslatot 9 igen, 24 nem, 6 

tartózkodás mellett a Küldöttgyűlés elutasítja. 

Gombás András elmondja, hogy köszöni szépen, hogy megfontolták a titkos szavazás lehetőségét, 

és véleményt alkottak róla. Szerinte ez egy fontos kérdés, és hálás ezért a lehetőségért. Emellett 

megerősíti, ami már elhangzott, hogy a mai nap során sikerült személyesen is egyeztetni, például 

azokról a témákról, amelyek napirend előtt felmerültek, és ezzel kapcsolatban is szeretne néhány 

gondolatot megosztani. Sokszor elhangzik az, hogy személyes és szakmai érveket, vagy 

nézőpontokat kevernek össze. Ennek ellenére van néhány szakmai jellegű nézőpont, amelyekben 

szintén azt az álláspontot osztja, hogy nem feltétlenül látják megvalósulni azokat az irányelveket és 

stratégiai lehetőségeket, amelyekről korábban is szó volt, és amelyek szerinte a konstruktív 

együttműködés jegyében szükségesek lennének. Egyrészt úgy véli, hogy az Elnökségi ülések 

szervezésével kapcsolatban probléma, hogy sokszor nem jut elegendő idő arra, hogy az igazán 

hangsúlyos kérdéseket érdemben megvitassák. Erről korábban is beszéltek, így ezzel kapcsolatban 

nem árult zsákbamacskát. Nem ért egyet azzal, hogy káros lenne felismerni a különböző 

álláspontokat, és nem gondolja, hogy például a gólyatáborok szervezése nagy ütközési pontot 

jelentene a karok között, hiszen szerinte senki nem akarja másokra ráerőltetni a saját elképzeléseit. 

Úgy véli, hogy éppen az Elnökségi ülések feladata lenne ezeknek a kérdéseknek a megnyitása és a 

viták lefolytatása addig, amíg a nap végén mindenki úgy állhat fel az asztaltól, hogy nem érzi azt, 

hogy az ő nézőpontjait figyelmen kívül hagyták. Természetesen fontosnak tartja a többség 

akaratának követését, de szerinte az is lényeges, hogy a kisebbségi vélemények védelme is biztosított 

legyen. Ebből a szempontból például következetlenséget lát az Elnökség munkájában, különösen 
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a pedagógusképzéssel kapcsolatos kérdések kezelésében. Valóban nagyon fontos kérdésekről van 

szó, amelyek jelenleg is jelentős hatással vannak az egyetemre és az önkormányzatra. Erre időt 

szánnak, és ahogyan a félév elején is szó volt róla, ezeket a témákat akár munkacsoportok keretein 

belül is meg lehetne vitatni. Emellett van az EHÖK-ben bizottság, amely feladatkörébe is tartozik 

ezek kezelése, és értesült róla, hogy azóta történt is egyeztetés a bizottság elnökével. Ugyanakkor 

ezt az egyeztetést kissé későn érkező lépésnek látja. A gólyatáborokkal kapcsolatos kérdésekről 

hangsúlyozná, hogy igyekezett minden alkalommal felszínre hozni ezt a témát, hogy közösen 

megvitassák és stratégiát alakítsanak ki. Úgy érzi, hogy ebben nem tapasztalt valódi partnerséget, és 

szakmai szempontból nem tud ezzel egyetérteni. Szerinte ez az egyik legfontosabb kérdés, amelyet 

még ősszel tisztázni kellett volna. Örül annak, hogy most elindul egy stratégiaalkotási folyamat, 

amely január végére kiforrottabbá válhat, de ezt az időzítést túl későinek tartja. Éppen ezért 

próbálták már korábban is szóba hozni, mivel szerinte sokkal szerencsésebb lett volna, ha 

hamarabb elindul és megfelelő idő áll rendelkezésre az érdemi munkára. Tudja, hogy az erre 

tervezett bizottsági ülés végül elmaradt, de úgy gondolja, hogy ez egy elnökségi kompetenciákat is 

érintő kérdés, ezért is próbálta felvetni. Ebben azonban sajnos nem találtak valódi együttműködési 

hajlandóságot. Emellett, ahogyan a tisztújítás kapcsán is elhangzott, az idei év egyik legfontosabb 

eseménye a rektorválasztás. Ezzel kapcsolatban már történt egyeztetés, azonban még nem sikerült 

stratégiát alkotni arra vonatkozóan, hogy mit várnának az esetleges rektorjelöltektől. Egy 

potenciális rektor meghallgatása megtörtént, amit pozitív lépésnek tart, de ha a stratégiaalkotásról 

van szó, nem világos számára, hogy jelenleg mi az elnök álláspontja arról, milyen elvárásokat kellene 

támasztani egy leendő rektor felé. Szerinte ez egy nagyon fontos kérdés, amely kimaradt az 

Elnökség munkájából, és amelyet mielőbb pótolni kellene. A felszólalásainak célja az, hogy 

nyilvános fórumon hangot adjon ezeknek az elmaradásoknak, és lehetőség legyen azok pótlására. 

Továbbá megjegyezné, hogy a Kabinet munkájában is érzékelhetők voltak súrlódások. Számára 

egyáltalán nem volt váratlan az a nézeteltérés és konfliktus, amely most, a napirend előtti 

felszólalásokban, az elnök és az elnökhelyettes munkájával kapcsolatban is megjelent. Úgy gondolja, 

hogy ebben az elnöknek kiemelten nagy felelőssége van. A korábbi beszélgetések során ő maga is 

igyekezett minden maximális támogatást megadni, mind személyesen, mind szakmai értelemben, 

hogy ezek a konfliktusok rendezhetőek legyenek, és a konstruktív együttműködés ne szenvedjen 

hátrányt. Összességében sajnos nem értékeli túl hatékonynak az elmúlt időszak elméleti munkáját, 

és ezekre a problémákra kívánta felhívni a figyelmet. Előre jelzi, hogy ezek miatt a problémák miatt 

most nem tudja támogatni ezt a beszámolót. 
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Domboróczky Balázs elmondja, hogy köszöni szépen, és természetesen ezeknek a kérdéseknek 

a nagy részéről már ma is beszéltek. Elmondta, hogy fontosnak tartja, hogy ezek a visszajelzések 

megtörténjenek. Előfordulhat, hogy a fókusz időnként más ügyekre helyeződik át, és akár 

akaratlanul is előfordul, hogy egy-egy kérdéssel kevesebbet foglalkoznak. Ezt sajnálja, és elnézést 

kér, ha valaki úgy érezte, hogy bizonyos ügyek nem kaptak megfelelő figyelmet. Nem állt 

szándékában ilyesmi, és mindig igyekszik a lehető legjobban eljárni. Megérti, hogy hasznos lett 

volna akár felkészülés szempontjából is előzetesen megbeszélni ezt, vagy látni, hogy a többiek mit 

gondolnak erről. Akkor azonban ezt másképp értelmezte és másképp gondolta. A rektorválasztást 

az egyik legnagyobb feladatnak tartja, valóban foglalkoztak ezzel olyan szinten, hogy egy leendő 

rektorjelölt bejött, és lehetőség volt kérdéseket feltenni neki, valamint ő is vázolta elképzeléseit és 

terveit. Viszont ennek nem volt folytatása, ami szerinte fontos lenne, hogy meglegyen és köszöni, 

hogy ezt jelezte. Összességében a Kabinet működést jónak értékeli, és már korábban is elmondta, 

hogy meg van elégedve a csapattal. Ugyanakkor, ha valami nem működik megfelelően, fontosnak 

tartja, hogy jelezzék egymásnak. Nyilván ez egy nagyon nehéz helyzet, amely kialakult, és 

valószínűleg sokkal nehezebb, mint az elmúlt években. Ennek ellenére úgy gondolja, hogy a 

folyamatok folyamatosan haladnak és fejlődnek. Jelenleg is azt látja, hogy mindenki igyekszik 

megtenni mindent annak érdekében, hogy a lehető legjobb eredményt érjék el.  

Gombás András elmondja, hogy csak a pontosítás kedvéért, bár még nem minden Elnökségi ülés 

emlékeztetője olvasható a honlapon, néhány már igen, aminek örül és köszöni is. Ugyanakkor 

minden Elnökségi ülésen igyekezett az udvariasság határáig szóba hozni például a gólyatábor 

kérdését. Ezt azért tartotta fontosnak elmondani, hogy azok számára is egyértelmű legyen, akik 

nem vettek részt ezeken az üléseken. Akkor nem tapasztalt valódi partnerséget ebben a kérdésben, 

de most örül, hogy ez tisztázódik. Ugyanakkor továbbra is későinek tartja az időzítést, ezért szerette 

volna jelezni, hogy folyamatosan próbálta napirenden tartani ezt a témát, és a jelzései megtörténtek, 

de a légkör nem mindig volt befogadó. Ezt szerette volna korrigálni. 

Csidei Bence elmondja, hogy szeretne csatlakozni a gólyatábor témájához, mivel szeptember óta 

jelentős időt és energiát fordít a gólyatábori költségvetések átnézésére és átvilágítására. Az előző 

gazdasági ülésen hangsúlyozta, mennyire fontosnak tartja, hogy ezzel a kérdéssel kiemelten 

foglalkozzanak. 
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A TTK-s kollégának akkor Teplánszki Vincével együtt próbálták vázolni, hogy az idei gólyatábori 

költések miért alakultak úgy, ahogy. Nem tudja, hogy ez az információ mennyire jutott át érdemben, 

de ezúton is szeretné kérni mindenkitől, hogy foglalkozzanak a gólyatábori tervezéssel és 

költségvetésekkel. Mivel december 31-én a KGH lezárja az SAP-rendszert, ezt követően már 

nagyon nehéz lesz bármilyen pénzügyi kereten belül mozogni a következő évben. Ezért fontosnak 

tartja, hogy az elnökök minél többet egyeztessenek a részönkormányzati gazdasági elnökökkel 

ebben az ügyben, hogy valóban sikerüljön konstruktívan megegyezni valamiben, és ezt december 

végéig meg is tudják valósítani. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy igen, a gazdasági oldalával való foglalkozás kiemelten 

fontos. Ezért szeretné kérni az elnököket, hogy az ülés után maradjanak még egy kicsit a hívásban. 

Gombás András elmondja, hogy mivel említésre került a TTK-s kolléga, ezért röviden reagálna. 

Idén először vettek részt közös szervezésű gólyatáborban, ezért még nem feltétlenül voltak 

tisztában ennek az elszámolási ütemezésével. Ezzel kapcsolatban nemcsak a gazdasági referensnek, 

hanem neki is voltak kérdései. Úgy gondolja, hogy ezt meg lehet erősíteni, mivel ezek a kérdések 

szintén elhangzottak az Elnökségi üléseken. Általában azonban nem sikerült ezeket úgy 

megválaszolni, hogy számára egyértelmű legyen, pontosan hogyan történt a költségvetési tervezés, 

különösen mivel ez nem Domboróczky Balázs elnöki ciklusára esett. Még azokra a kérdésekre is, 

amelyekre próbált rákérdezni, nem mindig sikerült kielégítő választ találni az Elnökségi üléseken. 

Éppen ezért nem gondolja, hogy ez a gazdasági referens hibája lett volna, és ilyen szempontból a 

felelősséget teljes mértékben magáénak érzi. Ugyanakkor igyekezett ebben a kérdésben tájékozódni, 

de nem mindig kapott kielégítő válaszokat.  

 

Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 30 igen, 4 nem, 6 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Glück Krisztina, szervezetfejlesztésért felelős alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak 

eltelte óta kiegészítené beszámolóját azzal, hogy megvalósult az ÖsszHÖK csapatépítő program, 

ami nagyon sikeres volt. Ő is részt vett a hétfői Kabinet ülésen, valamint a tegnapi Kabinet 

karácsonyon, és meg tudja erősíteni Domboróczky Balázs álláspontját abban, hogy szerinte ez egy 

nagyon pozitív kommunikációs folyamatot indított el. Még a legfrissebb napirend előtti 

felszólalásokra szeretne reagálni. Ő maga is szomorú amiatt, ahogyan ez a helyzet alakult. Szeretné 
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megköszönni Mig Andrásnak az elmúlt időszakban végzett munkáját, mivel rengeteget segített neki. 

Domboróczky Balázs válaszában is elhangzott, hogy sokat dolgoztak együtt, és ezt ő is megerősíti. 

Szerette volna, ha ez is elhangzik. 

Saly Eszter elmondja, hogy szeretné megköszönni az elmúlt időszakban végzett munkáját. 

Különösen hasznosnak tartja az informális szervezetfejlesztési bizottsági üléseket, amelyek közül 

azon, amelyen részt vett, rendkívül értékesnek találta. Biztos benne, hogy a többi is hasonlóan 

hasznos volt. Ezért köszöni ennek a megszervezését. Másrészt, tekintve a jelenlegi helyzetet úgy 

tűnik, hogy tisztségviselők sorra távoznak, kíváncsi arra, milyen megoldást lát erre a látszólag 

kialakuló problémára a szervezeten belül. 

Glück Krisztina elmondja, hogy ez egy elég nehéz kérdés, és ő maga is aktívan gondolkodik rajta. 

Mivel az események viszonylag frissek, sajnos még nem tud megfelelően átgondolt választ adni. 

Alapvetően szeretné, ha hosszabb távon is lehetne gondolkodni ebben a kérdésben. Természetesen 

nagyon fontos, hogy a kiesett tisztségviselők pótlása most is megtörténjen, és ebben különösen 

számít a részönkormányzatok támogatására. Javaslatokat vár arra vonatkozóan, hogy kik lehetnek 

azok, akik be tudják tölteni a megüresedett tisztségeket, hiszen mind ő, mind az utódai a 

Küldöttgyűlés felhatalmazásából látják el feladataikat. Alapvetően hisz abban, hogy ha sikerül 

elindítani egy hatékony utánpótlási és képzési folyamatot, valamint jobb tudásmegosztást 

kialakítani, akkor talán kevésbé fordul majd elő hasonló helyzet. Ha a tisztségviselők 

felkészültebben kezdhetik meg a munkát, akkor nem fogja őket meglepetésként érni a pozícióval 

járó kihívás. 

Gombos Máté kérdése lenne, hogy milyen megközelítések és tervek vannak a jövőben ennek a 

problémának a megoldására, mivel két külön Kabinetből állt össze ez a Kabinet és valószínűleg 

más-más megközelítések vannak a problémákra. 

Glück Krisztina elmondja, hogy ez nem egy ideális helyzet, nagyon bízott benne, hogy annak 

ellenére, hogy két külön csapatból indultak, sikerül kialakítani egy egységes működést. Azonban 

egyértelműen hibás alapvetésnek bizonyult ez a feltételezés. Úgy érzi, hogy sokat dolgozott a 

Kabinet belső munkáján, legalábbis saját megítélése szerint, különösen a kommunikáció segítésén. 

Többször kérték meg arra, hogy próbáljon meg kezelni egy-egy konfliktusos helyzetet. Úgy 

gondolja, hogy ez valamennyire megnehezítette a nagyobb tervek megvalósítását, de vállalta ezt a 

feladatot, és továbbra is szeretne ezen dolgozni. Szerinte a csapatépítő alkalmak jelenthetnek erre 

a legjobb megoldást. A novemberi és decemberi Kabinet csapatépítők is egy lépést jelentettek ebbe 
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az irányba, és ebben lát további lehetőséget. Emellett személyesen is igyekszik képezni magát 

konfliktuskezelés terén, különösen abban, hogyan lehet visszajelzéseket adni úgy, hogy azok ne 

bántsák meg a másik felet. Ezt a tudást szeretné átadni a többieknek is. Nagyon örülne, ha sikerülne 

ezt a helyzetet ilyen módon megoldani. Ugyanakkor rengeteg energiát és erőforrást igényel a 

többiekkel való együttműködés, és bár úgy érzi, hogy mindenki próbálja beletölteni a saját részét, 

nyilvánvalóan mindenkit leköt a saját szakterülete. Ennél sokkal többet nem tud mondani, de 

továbbra is a csapatépítésben látja a megoldást. Fontosnak tartja, hogy ez ne csupán informális 

programokat jelentsen, hanem valódi beszélgetéseket arról, hogy kinek milyen elképzelései vannak 

a csapatmunkáról. 

Hősi Rezső Rudolf kérdése, hogy tudott-e az elnökhelyettes és elnök közötti konfliktusokról, 

nézeteltérésről. 

Glück Krisztina elmondja, hogy igen, alapvetően tisztában volt a konfliktusokkal, bár nem tudja 

biztosan, hogy konkrétan a lemondásról előzetesen értesült-e. Azt azonban folyamatosan érezte, 

hogy feszült a helyzet. Úgy gondolja, hogy ezt meg lehet cáfolni vagy megerősíteni, de ő mindvégig 

próbált mindkettőjüket az együttműködés felé terelni. Különösen Mig Andrással olyan 

kapcsolatban volt, hogy ezen nagyon aktívan dolgozott annak érdekében, hogy a helyzet 

megoldható legyen. Nagyon sajnálja, hogy végül úgy alakult, hogy Mig András úgy érezte, ez 

mégsem lehetséges. 

 

Glück Krisztina beszámolóját a Küldöttgyűlés 32 igen, 6 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Szabó Vanessza, szociális alelnök elmondja, hogy beszámolóját 3 pontban szeretné kiegészíteni. 

Résztvett a hétfői Kabinet ülésen és karácsonyon, új eljárásokkal kapcsolatban a kifizetési lista 

kiküldésre került és decemberben meg is kapják. 

Novák Zsófia kérdést tesz fel, hogy többen jelezték, hogy nem volt elérhető hetekig. 

Szabó Vanessza elmondja, hogy próbál javítani ezen, felvetette a bizottsági ülésen azt az ötletet, 

hogy havonta akár két fő ülést is tarthatnának személyesen vagy online. Emellett felajánlotta, hogy 

ha valaki külön időpontot szeretne egy elbeszélgetésre, nyugodtan keresse telefonon bármikor. 
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Novák Zsófia elmondja, hogy nem az a probléma, hogy egy-egy napig nem válaszol, hanem 

hetekig. 

Szabó Vanessza elmondja, hogy szerinte ilyen nem történt, hogy hetekig nem tudták elérni.  

 

Szabó Vanessza beszámolóját a Küldöttgyűlés 28 igen, 3 nem, 9 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Jáger Vivien Napsugár, tanulmányi alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta 

két dologgal szeretné kiegészíteni a beszámolóját. Az egyik a már többször említett Kabinet 

karácsony, amely számára is egy kellemes meglepetés volt. Nagyon örült annak, hogy végre 

mindenkivel tudott beszélgetni, még mélyebb témákról is. A másik pedig a ma délelőtti HÖOK-

megbeszélés, amely a mesterképzések és a BA-képzések összehasonlításával foglalkozott, és ezt is 

fontosnak tartja megemlíteni. 

Hősi Rezső Rudolf a Neptun-kisokossal kapcsolatban szeretné megkérdezni, hogy jelenleg 

hogyan áll ez a projekt, tekintve, hogy hamarosan felgyorsulnak az események, és január első 

felében várható az átállás. 

Jáger Vivien Napsugár elmondja, hogy nem várható az átállás, egyéb problémák miatt, február 

21 előtt biztosan nem fog átállni a Neptun. Ettől függetlenül a munka nem állt meg, a tanulmányi 

divízióval is próbálnak haladni a kisokos elkészítésével. 

 

Jáger Vivien Napsugár beszámolóját a Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem, 6 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Villányi Lilla Adél, pályázatokért felelős alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte 

óta a hétfői napon részt vett az Egyetemi Szociális és Ösztöndíj Bizottság ülésén, valamint 

ugyanezen a napon elkészítette a kifizetési listákat, amelyeket továbbított a Hallgatói Pénzügyek 

Osztályának. 

Novák Zsófia kérdést tesz fel, hogy mi tartozik az EHÖK közéleti ösztöndíjakba. 
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Villányi Lilla Adél elmondja, hogy ez magában foglalja az EHÖK Elnökség tevékenységét, a 

Kabinet tisztségviselőinek munkáját, valamint az egyszeri tevékenységek tartoznak például az 

ELTE Online tevékenysége, valamint az esélyszobák ügyelőinek munkája. Továbbá ebbe a körbe 

tartoznak még a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat tisztségviselői, valamint az EDÖK és ESN 

tagjai, akik a tevékenységük alapján nyújtják be a közéleti ösztöndíj pályázatukat. 

Novák Zsófia elmondja, hogy erre reagálna, hogy a kiírás szerint az ösztöndíj az egyetemen végzett 

közéleti tevékenységért jár, úgy véli, hogy ebbe ennél sokkal több dolog is beletartozhatna. Például, 

ha egy közös gólyabált szerveznek, amelyen több kar is részt vesz, akkor az ott segítőként dolgozó 

fotósok is pontosan ebbe a kategóriába tartoznának. Ők is az egyetemi közösségért végeztek 

munkát, ezért furcsának tartja, hogy ez már nem tartozna bele a pályázható tevékenységek körébe. 

A kiírás szerint ez elvileg beleillene, ezért szeretné megkérdezni, hogy miért nem lehet erre 

pályázatot benyújtani. Szeretné kérni, hogy a jövőben ez egyértelműen tisztázva legyen, és ha 

valóban ez az álláspontjuk, akkor a kiírás is ennek megfelelően legyen megfogalmazva, hogy 

pontosan mi az, amit elfogadnak, és mi az, amit nem, 

 

Villányi Lilla Adél beszámolóját a Küldöttgyűlés 25 igen, 4 nem, 11 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Boros Réka Judit, külügyi alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta jó pár 

pontban szeretné kiegészíteni a beszámolóját. December 12-én részt vett az Egyetemi 

Nemzetköziesítési Bizottság ülésén, majd ezen belül a bizottság vízum munkacsoportjának külön 

ülésén. Ugyanezen a napon digitálisan csatlakozott a CHARM-EU Academy Council 

megbeszéléséhez, ezt követően pedig egy négyszemélyes ISAC diákszervezeti megbeszélésen vett 

részt. Az estét a Jeges Est eseményen zárta. Tegnap részt vett a CHARM-EU Student Council 

megbeszélésén, valamint az említett Kabinet karácsonyon. Ezt követően pedig egy újabb ISAC 

diákszervezeti megbeszélésen is jelen volt, amely a közös jövőjükkel kapcsolatos témákat érintette. 

Xu Jáde Li elmondja, hogy BTK szinten szeretne gratulálni a CHARM-EU pozíciójáért. 

Boros Réka Judit elmondja, hogy köszöni szépen, azt hiszi, hogy ez még nem került a 

Küldöttgyűlés elé. November elején megrendezésre került a CHARM-EU napok keretében a 

CHARM-EU éves konferenciája, ahol a konferencia keretein belül megválasztották, mint a 

CHARM-EU szövetség január elsejétől mandátumban lévő vezetőjét. 
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Boros Réka Judit beszámolóját a Küldöttgyűlés 37 igen, 0 nem, 3 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Hegedüs Sámuel Ignác, tudományos alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta 

egy dologgal szeretné kiegészíteni a beszámolóját, részt vett a hétfői Kabinet ülésen és karácsonyon, 

valamint a Tudományos bizottsági ülés elmaradt a betegsége miatt. 

Géczy Patrik Gábor kérdése, hogy van-e esetleg bármi futó programja vagy a közeljövőre 

vonatkozó terve. 

Hegedüs Sámuel Ignác elmondja, hogy igen, olyan munkákat tervez, amiket egyedül is az 

ünnepek alatt végre tud hajtani. 

 

Hegedüs Sámuel Ignác beszámolóját a Küldöttgyűlés 33 igen, 0 nem, 7 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Óházy Bálint, ELTE Press főszerkesztő elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta három 

dologgal egészítené ki a beszámolóját. Az egyik a Kabinet ülés, a másik a karácsonyi összejövetel, 

amikről már többen beszéltek, így azokhoz sok újat nem tud hozzátenni, valamint a múlt heti Jeges 

est, amelyről az ELTE Online számolt be. Ő az elmúlt fél évet pozitívan értékeli. Úgy gondolja, 

hogy a programban megfogalmazott számos tervet sikerült már néhány hónap alatt megvalósítani. 

Például a közösségi média erősítése és az angol nyelvű tartalmak elindítása, ami egy teljesen új 

vállalás volt a korábbiakhoz képest. Fontos dolognak tartja, hogy a karácsonyi rendezvényen idén 

30 fő is részt vett, ami a szerkesztőség több mint felét jelenti. Az elmúlt évek visszajelzései alapján 

ez egy abszolút pozitív esemény volt, mivel korábban nehezebben volt összehozható, és nem volt 

ekkora érdeklődés. Mivel a visszajelzések alapján úgy tűnt, hogy van igény hasonló eseményekre, 

szakmai összejöveteleket is terveznek a jövőben. Ezek nagy vonalakban azok a dolgok, amelyek az 

elmúlt hónapokat jellemezték. 

 

Óházy Bálint beszámolóját a Küldöttgyűlés 37 igen, 0 nem, 3 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Szaniszló Zita, esélyegyenlőségi referens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta ő is 

részt vett december 12-én a Jeges Esten, valamint december 16-án, hétfőn a Kabinet ülésén, ezt 

követően pedig még egy bizottsági ülést tartott ugyanazon a napon. A héten és a múlt hétvégén 

folytatódott az adományok begyűjtése. Tegnap részt vett a Kabinet karácsonyon, amely számára 

szintén nagyon pozitív élményt jelentett, és úgy véli, hogy erre alapozva tovább lehet építkezni. 

Emellett elvégezte az utolsó egyeztetéseket a Bátor Táborral, hogy holnap hogyan történik majd az 

adományok leszállítása és átvétele. 

Kovács Viktória elmondja, hogy a legutóbbi küldöttgyűlés után váltottak egy e-mailt, ahol 

megkérdezte, hogy miért nemmel szavaztak a beszámolóra. Ő akkor részletes választ adott erre, 

amire ő is visszaírt, és jelezte, hogy a jövőben figyelni fog erre. Azonban ő megint azt vette észre, 

hogy az események zöme, valamint az egyeztetés és levelezés számára nem egyértelmű továbbra 

sem, hogy bizonyos esetekben ez mit takar. Nyilván, ahol a személyből le tudja következtetni, ott 

rendben van, de nem minden esetben tudja ezt megtenni. Ezért esetleg megkérhetné, hogy a 

jövőben ezt pontosabban jelezze. Kicsit bővebben írja le, mondjuk pár szóval, hogy igazából miről 

volt szó ott.  

Szaniszló Zita elmondja, hogy a legtöbb egyeztetést Doboróczky Balázzsal végezte, illetve az 

elmúlt időszak legtöbb egyeztetése az esélyegyenlőségi terv kapcsán Gál Sándorral és Kovács 

Krisztinával történt, amit kifejtett a beszámoló lenti részében. Az egyeztetések nagy része a 

bizottságával kapcsolatosan is zajlott, ahol több személyt is említettek, illetve a Bátor Táborral és 

azokkal az egyesületekkel, akik a gyűjtés kapcsán felmerültek. Velük történt a legnagyobb 

egyeztetés. A beszámolóban említette olyan személyeket is, akikkel kisebb mértékben zajlott 

egyeztetés, de ezt nem akarta túlzottan kifejteni. Például Boros Rékával is egyeztettek az elmúlt 

időszakban, különösen az ima szobával kapcsolatos problémákról és esetleges előrehaladásról. 

Ugyanakkor ez nem ért el olyan szintű eredményt, hogy indokolt lett volna kifejteni a 

beszámolóban. Ha a jövőben lesz ilyen, mindenképp törekedni fog arra, hogy részletesebben 

foglalkozzon vele. 

 

Szaniszló Zita beszámolóját a Küldöttgyűlés 36 igen, 2 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Pádár Kitti, sportreferens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta csak egy visszajelzéssel 

szeretné kiegészíteni a beszámolóját, amit egyébként már több tisztségviselőtől is említettek. 

Tegnap részt vett a Kabinet karácsonyon, amely számára is megerősítést jelentett, hogy nagyon jó 

hangulatban telt el. Ha őszinte lehet, akkor szeretné is őszintén elmondani, hogy szerintem ez 

lendületet adott abba az irányba, hogy a Kabineten belül a két társaság minél őszintébben tudjon 

együttműködni. Így ő ennyivel szeretné kiegészíteni a beszámolóját. Ha bármilyen kérdés vagy 

észrevétel van, azt szívesen fogadja. 

Gombás András kérdést tesz fel, hogy a Kabinet üléseken miért nem vett részt. 

Pádár Kitti elmondja, hogy mint ahogy azt észrevették, az ő beszámolóiban elég ritkán szerepel, 

hogy a Kabinet üléseken részt vesz-e. Ennek oka, hogy a Kabinet ülések időpontja a félév elején 

úgy lett megszavazva, hogy hétfőn este 6 órakor van, viszont ugyanebben az időpontban neki 

egyesületi edzése van Komáromban. Úgy gondolja, hogy mivel sportreferens, nem szeretné 

kihagyni ezt az edzést, ami már 15 éve része az életének. 

Doboróczky Balázs elmondja, hogy Pádár Kitti igyekszik mindig tájékozódni, és külön 

megkérdezni, hogyha volt esetleg őt érintő rész vagy általánosságban érintő rész. 

Hősi Rezső Rudolf elmondja, hogy jó lenne, ha ezt a két társaságos témát próbálnák kivonni a 

köztudatból a jövőben, mivel egy társaság már a Kabinet. 

Pádár Kitti elmondja, hogy egyébként teljesen igaza van, és köszöni a pontosítást. Nyilván ő sem 

szeparálni szerette volna, mert valóban igyekeznek nagyon jól együttműködni, és szerinte ez 

tapasztalható is. Köszöni a pontosítást, nem szerette volna ezt így kiemelni. Valószínűleg azért 

maradt ez így benne, mert még a mai napig, annak ellenére, hogy a Kabinet ezen dolgozik, ők azt 

érzékelik, hogy kívülről még mindig úgy tekintenek rájuk, mintha két társaság lennének. Nyilván 

nem szeretne a többiek nevében nyilatkozni, de ő ezt érzi. 

 

Pádár Kitti beszámolóját a Küldöttgyűlés 31 igen, 0 nem, 9 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Bárkányi Eszter, elnöki referens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta azzal szeretné 

kiegészíteni beszámolóját, hogy az Elnökségi ülések októberi jegyzőkönyvei kikerültek már az 
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EHÖK holnapjára, a novemberi jegyzőkönyvek pedig még a héten kikerülnek. Ezek mellett részt 

vett a hétfői Kabinet ülésen és a keddi karácsonyon. 

Gombás András elmondja, hogy kért egy korrekciót és szeretné látni ezt a honlapon is. 

Bárkányi Eszter elmondja, hogy a jegyzőkönyv újra lett írva már csak a feltöltésre vár. 

 

Bárkányi Eszter beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 2 nem, 3 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Kovács Zoltán Gábor, informatikai referens elmondja, hogy nem történt olyan esemény, 

tevékenység, amivel kiegészítené a beszámolóját. 

Kovács Viktória elmondja, hogy szeretné megköszönni munkáját. 

Domoszlai Ákos elmondja, hogy ők is szeretnék. Megköszönni a munkáját. 

 

Kovács Zoltán Gábor beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Kurucz Tamás Márk, tanárképzési referens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta 

első körben a nyílt napra és az Educatio-ra való hallgatói toborzásról egyeztettek. Ő is részt vett 

hétfőn, illetve a tegnapi napon a Kabinet ülésén, valamint a Kabinet karácsonyon. Továbbá, tegnap 

délelőtt volt egy egyeztetésük a Tanárképző Központ főigazgató úrral és főigazgató-helyettes 

asszonnyal, amin Balázzsal együtt vettek részt. 

 

Kurucz Tamás Márk beszámolóját a Küldöttgyűlés 36 igen, 0 nem, 4 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy Rácz K. Bence, kommunikációs alelnök nem fog tudni 

belépni, de azt mondta, hogy bármivel kapcsolatban kereshetitek őt, vagy ha van bármi kérdés, 

akkor most is feltehetitek, és igyekeznek válaszolni rá. Azt is olvashattátok, hogy Bence nem tudja 

tovább folytatni ezt a megbízatást, mert januárban befejezi az egyetemet. 
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Rácz K. Bence beszámolóját a Küldöttgyűlés 30 igen, 4 nem, 6 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

2. Egyebek 

Pádár Kitti szeretne felszólalni a Küldöttgyűléshez, neki lenne egy olyan kérése, és szerinte többük 

nevében is, mert számukra nem konstruktív, ha kapnak egy "nem" vagy "tartózkodom" szavazatot, 

de mellette nem érkezik sem kérdés, sem megjegyzés, sem előzetesen, sem a Küldöttgyűlés során. 

Így szeretné kérni a Küldöttgyűlést, hogy a jövőben, ha lehetséges, próbálják figyelni erre. Szerinte 

igyekeznek a lehető leglelkiismeretesebben dolgozni, és számukra ez egy nagy kérdőjel, mivel 

ilyenkor pontosan nem tudják, hogy miért kapták az adott szavazatokat. 

Nagy Anna Dorottya elmondja, hogy ő csak annyit szeretne ezzel kapcsolatban visszajelezni 

mindenki számára, hogy összehasonlította az előző évi és az azelőtti Kabinet beszámolókat, 

amelyek pont erre az időszakra vonatkoztak. A legtöbb beszámoló az előző évekhez képest a 

negyede vagy a fele volt, így náluk a legtöbb "nem" szavazás vagy tartózkodás ebből fakad, mivel 

náluk átlagosan egy hónapos beszámolóban minimum 60 tevékenység szerepel. 

Kovács Viktória elmondja, hogy neki lenne egy javaslata a jövőre nézve, hogy esetleg, ha 

valamilyen szinten lehetne egységesíteni azt, hogy hogyan néznek ki formailag ezek a beszámolók, 

akkor az szerintük egy nagyon jó irány lenne. Jelenleg azt látják házon belül, hogy eléggé eltérőek 

és változóak, hogy ki mennyire fejt ki bizonyos tevékenységeket, vagy ki hogyan használja a 

szöveges részt. Ha lenne valamilyen egységesebb álláspont, azt szerintük nagyon hasznos lenne. 

Hősi Rezső Rudolf elmondja, hogy ő csak szeretné kiemelni Teplánszki Vincének a munkáját. 

Szerinte embertelen, amit a rövid idő alatt sikerült bepótolni az elmaradások tekintetében. Nagyon 

szépen köszönik neki a munkáját.  

Csidei Bence elmondja, hogy van egy technikai jellegű kérdése, hogy az SAP átnézése során talált 

egy érdekes tételt, és úgy gondolja, hogy jobb, ha idehozza, mert így gyorsabban tisztázódhat. A 

kötelezettségvállalások között talált egy nyári iskolaszövetkezet kifizetést, ami neki furcsa, mert a 

nyári iskolaszövetkezet kifizetéseket ugye már megtörtént. Megkérdezi, hogy erre tud-e valamilyen 

magyarázatot adni, és hogy miért szerepel ez ott. Ha jól emlékszik, akkor ez júniusra vagy júliusra 
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vonatkozik, de nem biztos benne. Az EHÖK részére lett folyósítva, de ezt még nem kapták meg 

mert elvileg még folyamatban van SAP szerint. 

Domboróczky Balázs válasza, hogy jelenleg nincs függőben hallgatói kifizetés EHÖK szinten. 

Csidei Bence elmondja, hogy a másik kérdést is feltenné, hogy szintén nézegette az SAP-ban, és 

azt látta, hogy éves szinten 4 és 4,5 millió forintot szerepel az iroda vezetőnek. Ezt ő egy kicsit 

sokallja. 

Domboróczky Balázs válasza, hogy köszöni a visszajelzést, és a következő évben elő fogják 

venni ezt a kérdést, hogy mennyi legyen, és foglalkozni fognak vele. Egyébként márciusig, vagy 

február végéig lesz még aktuális, utána pedig alapvetően új irodavezető lesz, és akkor újra kell 

kötni a szerződéseket. 

Kiss Levente Péter elmondja, hogy csak szeretné megköszönni a részönkormányzatokban lévő 

Kommunikációs Bizottság tagjainak a Jeges Esten végzett munkájukat, illetve utólag a Halloween 

rendezvény kapcsán végzett munkájukat és az együttműködést. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy ők is köszönik a munkájukat. 

 

Domboróczky Balázs 19: 54 perckor lezárja az ülést. 
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Határozatok Mig András tanácskozási jogát 30 igen, 1 nem, 3 

tartózkodás mellett a Küldöttgyűlés elfogadja. 

Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 30 

igen, 4 nem, 6 tartózkodás mellett elfogadja. 

Glück Krisztina beszámolóját a Küldöttgyűlés 32 igen, 

6 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadja. 

Szabó Vanessza beszámolóját a Küldöttgyűlés 28 

igen, 3 nem, 9 tartózkodás mellett elfogadja. 

Jáger Vivien Napsugár beszámolóját a Küldöttgyűlés 

34 igen, 0 nem, 6 tartózkodás mellett elfogadja. 

Villányi Lilla Adél beszámolóját a Küldöttgyűlés 25 

igen, 4 nem, 11 tartózkodás mellett elfogadja. 

Boros Réka Judit beszámolóját a Küldöttgyűlés 37 

igen, 0 nem, 3 tartózkodás mellett elfogadja. 

Hegedüs Sámuel Ignác beszámolóját a Küldöttgyűlés 

33 igen, 0 nem, 7 tartózkodás mellett elfogadja. 

Óházy Bálint beszámolóját a Küldöttgyűlés 37 igen, 0 

nem, 3 tartózkodás mellett elfogadja. 

Szaniszló Zita beszámolóját a Küldöttgyűlés 36 igen, 

2 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadja. 

Pádár Kitti beszámolóját a Küldöttgyűlés 31 igen, 0 

nem, 9 tartózkodás mellett elfogadja. 

Bárkányi Eszter beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 

igen, 2 nem, 3 tartózkodás mellett elfogadja. 

Kovács Zoltán Gábor beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 

igen, 0 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadja. 

Kurucz Tamás Márk beszámolóját a Küldöttgyűlés 36 

igen, 0 nem, 4 tartózkodás mellett elfogadja. 

Rácz K. Bence beszámolóját a Küldöttgyűlés 30 igen, 

4 nem, 6 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Domboróczky Balázs 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Hegedűs Dávid 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 
 Bárkányi Eszter 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


